
 1

PROTOKÓŁ Nr XXI/2009 
 

Dwudziestej pierwszej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 31 marca 2009 roku 

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 
przy ul. Konopnickiej 4 

 
Początek obrad rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 14.00  
 

Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitał 
wszystkich radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.  

 
Następnie Pan Przewodniczący na sekretarza obrad powołał Panią Ewę Maculewicz. 

 
Po czym Pan Przewodniczący otworzył XXI sesję Rady Miejskiej w Jezioranach oraz 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji – lista obecności radnych stanowi załącznik nr 30 
do protokołu, natomiast lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 31. 
 
Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, który 
przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

      4.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) planu pracy Rady Miejskiej, 
2) wygaśnięcia mandatu radnego, 
3)utworzenia obwodu głosowania w Oddziale Zewnętrznym w Kikitach Zakładu Karnego  
w Barczewie w wyborach do Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 7 czerwca 
2009 roku, 
4) uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach, 
5) przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej (PAL) dla Gminy Jeziorany na lata 2009-2013, 
6) przyjęcia w 2009 r. wniosku o dofinansowanie projektu systemowego pod tytułem 
„Rozwój osobisty poprzez pracę u podstaw – wyjściem na prostą”  w ramach  Priorytetu  VII 
Promocja Integracji Społecznej Programu Operacyjnego  Kapitał Ludzki 2007-2013; 
Działanie  7.1.  „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”; Poddziałanie 7.1.1. 
„Rozwój  
i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”, 
7) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 
8) uchwalenia „Regulaminu Amfiteatru Miejskiego w Jezioranach”, 
9) ustalenia zasad korzystania ze stołówki Ośrodka Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 
10) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 2009-2012, 
11) wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznym w 2009 roku, 
12) zmiany dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru 
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13) udzielenia zgody na zawarcie porozumienia z Zarządem Województwa Warmińsko-
Mazurskiego w zakresie współdziałania przy inwestycjach w ciągach dróg wojewódzkich na 
terenie gminy Jeziorany w 2009 r., 
14) udzielenia bonifikaty przy sprzedaży działki zabudowanej położonej w obrębie Derc 
Gmina Jeziorany, 
15) sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
16) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Radostowo”, 
17) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Pierwągi”, 
18) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Olszewnik”, 
19) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Tłokowo”, 
20) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity”, 
21) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Potryty”, 
22) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Miejska Wieś”, 
23) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Krokowo”, 
24) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kiersztanowo”, 
25) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Zerbuń”, 
26) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Studnica”, 
27) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Franknowo”, 
28) zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 
   5. Przyjęcie protokołu XX sesji. 
   6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
   7. Wolne wnioski i zapytania. 
 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
Pani Sekretarz w imieniu Burmistrza Jezioran zawnioskowała o zdjęcie z porządku obrad 
uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego ze względu na to, że radna Joanna Włoch 
wycofała wcześniej złożoną rezygnację z pełnienia funkcji radnej oraz uchwały w sprawie 
zmiany dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru, ponadto zawnioskowała  
o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał: 
1) uchylenia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki 
organizacyjnej pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 
2) ustalenia składów osobowych komisji rady.” 
 
Pan Przewodniczący nawiązał do projektu uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego: 
„W dniu 9 marca 2009 roku na moje ręce została złożona rezygnacja z pełnienia funkcji 
radnej przez Panią Joannę Włoch, która podyktowana była względami osobistymi. W dniu 25 
marca 2009 roku Pani Joanna Włoch złożyła odwołanie oświadczenia woli o zrzeczeniu się 
mandatu radnego, w związku z tym wycofała pismo złożone dnia 9 marca 2009 roku.” 
Następnie Pan Przewodniczący wypowiedział się na temat uchwały w sprawie ustalenia 
składów osobowych rady: „jest to związane z moją osobą, moim jedynym zadaniem jest 
przewodniczenie obradom Rady, nie mniej jednak moim prawem jest bycie członkiem 
komisji. W związku z tym dzisiaj wniosek o to, aby wprowadzić tą uchwałę do porządku 
obrad.” 
 
 W związku z powyższym Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej 
odczytał ostateczny porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Jezioranach: 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
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3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
      4.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) planu pracy Rady Miejskiej, 
2) utworzenia obwodu głosowania w Oddziale Zewnętrznym w Kikitach Zakładu Karnego  
w Barczewie w wyborach do Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 7 czerwca 
2009 roku, 
3) uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach, 
4) przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej (PAL) dla Gminy Jeziorany na lata 2009-2013, 
5) przyjęcia w 2009 r. wniosku o dofinansowanie projektu systemowego pod tytułem 
„Rozwój osobisty poprzez pracę u podstaw – wyjściem na prostą”  w ramach  Priorytetu  VII 
Promocja Integracji Społecznej Programu Operacyjnego  Kapitał Ludzki 2007-2013; 
Działanie  7.1.  „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”; Poddziałanie 7.1.1. 
„Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”, 
6) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 
7) uchwalenia „Regulaminu Amfiteatru Miejskiego w Jezioranach”, 
8) ustalenia zasad korzystania ze stołówki Ośrodka Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 
9) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 2009-2012, 
10) wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznym w 2009 roku, 
11) udzielenia zgody na zawarcie porozumienia z Zarządem Województwa Warmińsko-
Mazurskiego w zakresie współdziałania przy inwestycjach w ciągach dróg wojewódzkich na 
terenie gminy Jeziorany w 2009 r., 
12) udzielenia bonifikaty przy sprzedaży działki zabudowanej położonej w obrębie Derc 
Gmina Jeziorany, 
13) sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
14) uchylenia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki 
organizacyjnej pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 
15) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych komisji rady, 
16) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Radostowo”, 
17) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Pierwągi”, 
18) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Olszewnik”, 
19) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Tłokowo”, 
20) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity”, 
21) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Potryty”, 
22) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Miejska Wieś”, 
23) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Krokowo”, 
24) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kiersztanowo”, 
25) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Zerbuń”, 
26) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Studnica”, 
27) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Franknowo”, 
28) zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 
   5. Przyjęcie protokołu XX sesji. 
   6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
   7. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła porządek obrad XXI sesji wraz  
z wprowadzonymi zmianami.  
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Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Pan Włodzimierz Suchocki złożył interpelację w sprawie remontu świetlicy wiejskiej we 
Franknowie. Dodał, iż tą sprawą w roku 2007 zajmowała się Komisja Rewizyjna. Została 
sformułowana opinia techniczna z marca 2007 roku. Mijają dwa lata i mimo, że zostały 
wypisane zalecenia, jakie należy wykonać w świetlicy, nic w tej sprawie się nie dzieje. Nie 
zostały podjęte żadne działania ani przez Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury ani przez 
Burmistrza Jezioran. W świetlicy we Franknowie odbywają się różne imprezy, robione są 
zdjęcia i nie estetycznie wygląda ściana, która jest zawilgocona. Zadał także pytanie, dlaczego 
nie doszło do otworzenia Przedszkola we Franknowie, na które był złożony projekt i były 
przyznane pieniądze?  
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż jeśli chodzi o świetlicę we 
Franknowie, sprawa jest dosyć prosta, bo wiadomo, co tam się dzieje i jeśli Rada przyzna 
środki to zostanie to zrobione. Jeśli chodzi o system ogrzewania świetlicy należy podjąć 
decyzję, w jakim kierunku idziemy. Bo na pewno nie w elektryczny system ogrzewania, który 
tam jest zainstalowany. Polega to na tym, że jest tam pięć grzejników na wysokości półtora 
metra każdy ciągnie dwa kilowaty, jedna godzina to jest dziesięć kilowatów, pięć godzin to 
jest pięćdziesiąt kilowatów razy trzy pięćdziesiąt, to są szalone koszty. Dlatego też Rada 
powinna podjąć w tej sprawie decyzję, żeby były zaplanowane środki na zmianę ogrzewania 
tego lokalu i to poprawi zdecydowanie jakość budynku. Należy ten problem rozważyć.  
W świetlicy wiejskiej w Radostowie jest identyczny problem ogrzewania.  
Jeżeli chodzi o Przedszkole we Franknowie, to niestety umowa, która została podpisana 
została zerwana ze względu na to, że nie dostarczyliśmy dwóch dokumentów, a mianowicie 
odbioru sanepidu i straży pożarnej. Wynika to stąd, że konkursy są tak ogłaszane, że 
powinniśmy być w momencie ogłoszenia konkursu przygotowani z dokumentacją. Zatem 
urząd powinien przewidzieć, jakie konkursy zostaną ogłoszone, w jakim zakresie, w ciemno 
robić dokumentację i czekać, że w ciągu dwóch lat taki konkurs zostanie ogłoszony.  
W momencie, gdy my dowiedzieliśmy się, że jest konkurs przystąpiliśmy do działań. Niestety 
trzy miesiące na załatwienie spraw o zmienię sposobu użytkowania okazało się, że jest zbyt 
krótkim okresem, żeby te dokumenty dopiąć. Na szczęście konkurs będzie jeszcze raz 
ogłoszony i przystąpimy do niego.” 
 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran przedstawił sprawozdanie z działalności 
między sesjami, które stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  
 
Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej: „Dziękuje Panie Burmistrzu. Czy 
są jakieś pytania w sprawie sprawozdania? Ja mam pytanie dotyczące rozmów na temat 
zarządzania czy ewentualnie finansowania budowy kotłowni ekologicznej. Wspominał Pan 
Panie Burmistrzu o spotkaniu z firmą eko, nie pamiętam dokładnie końca nazwy i mam 
prośbę o przybliżenie tej sprawy. Pamiętam, że ten temat przewijał się już, wielokrotnie były 
różne koncepcje na temat tego, w jaki sposób ma być to prowadzone.” 
 
Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran powiedział, „my się spotkamy z każdą firmą, 
która jest zainteresowana u nas komercyjnym wybudowaniem kotłowni ekologicznej.  
Z programu inwestycja może być sfinansowana dosłownie w 50%. Cały koszt budowy jest   
dokładnie ok.13 mln, więc mówimy tutaj o pieniądzach rzędu 6,5 mln. Nie ukrywam, że 
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szukamy po prostu komercyjnych klientów, którzy wybudują nam kotłownie ekologiczną. 
Rozmawiamy o budowie sieci z naszej strony, czyli kosztowała by ok. 700.000 z naszej 
strony natomiast kotłownie by wybudowała firma prywatna. Z każdą firmą, która będzie 
zainteresowana tego typu rozwiązaniem, my chcemy rozmawiać. Wiedzą również o tym nasi 
partnerzy, czyli starostwo, wydaje nam się że to by było najrozsądniejsze z tego względu że 
my tej kotłowni nigdy nie wybudujemy nawet z pieniędzy unijnych, dlatego że nas nigdy nie 
będzie stać na te 6,5 mln. Także to w tym kierunku tutaj jest przytoczona firma Eko Energia  
z Olsztyna. Natomiast my też mamy rozmawiać w tej chwili z Niemcami. Jeżeli będą jacyś 
wiarygodni partnerzy na, tyle że będziemy mogli w stanie to przedsięwzięcie robić wspólnie 
wtedy na pewno tutaj siądziemy i państwo będziecie o tym poinformowani jak i również 
starostwo.” 
 
Pan Przewodniczący: „Panie Burmistrzu moje pytanie jest spowodowane tym, że już 
koncepcyjnie wiemy, w jakim kształcie ma funkcjonować kotłownia, może nie organizacyjnie 
a technologicznie. Już wiemy, bo na dniach wpłynął wniosek o wydanie pozwolenia na 
budowę kotłowni, dlatego moje pytanie brzmi, czy po tych rozmowach skrystalizował się 
pogląd, co będzie paliwem, jaka jest technologia?” 
 
Pan Burmistrz: „To znaczy Panie Przewodniczący my pozostajemy przy swoim.” 
 
Pan Przewodniczący: „ Jeszcze moje drugie pytanie na temat tego spotkania z ewentualnymi 
inwestorami siłowni wiatrowych na naszym terenie. Czy mógłby Pan też troszeczkę więcej na 
ten temat powiedzieć?” 
 
Pan Burmistrz: „Krążą tutaj firmy nie tylko na terenie naszej gminy, ale również w gminach 
ościennych i do końca września mają wybudować panowie projektanci dwa wiatraki. Mają 
już wszystkie ustalenia.” 
 
Pan Przewodniczący zapytał, „gdzie chcą wybudować wiatraki?” 
 
Pan Burmistrz odpowiedział, że koło Lekit. 
 
Pan Przewodniczący: „Ale dokumenty związane z lokalizacją i zgodnością ze studium itd.   
posiadają tak?” 
 
Pan Burmistrz: „Tak to wszystko jest zrobione, natomiast firmy inne z Ciechanowa, druga 
firma z Gdyni szukają terenów pod inwestycję. Myśmy sprawdzali takie tereny, którymi 
mogliby się zainteresować ze względu na wiatr. I tak naprawdę to muszą być tereny, które nie 
są uciążliwe dla samych mieszkańców, a trzecia sprawa tam gdzie jest przestój zakładów, bo 
to jest najistotniejsze. Natomiast tak jak jest w Kisielicach na przykład to nie ukrywamy tam 
się płaci jeden procent od wartości projektu, czyli podatku, to są duże pieniądze.” 
 
Pan Przewodniczący: „jeden procent od wartości nieruchomości?” 
 
Pan Burmistrz: „Tak, wartości nieruchomości inwestycji, czyli to są bardzo duże pieniądze, 
czyli tutaj, jeżeli byłyby wybudowane te dwa wiatraki to rocznie płacony podatek jest bardzo 
wysoki, tj. rzędu 50.000 - 100.000 w zależności od mocy tych wiatraków” 
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Pan Przewodniczący: „Panie Burmistrzu rozumiem, że w związku z tym, ta firma, która się 
stara na naszym terenie wybudować te siłownie wiatrowe uzyskała już z Niemiec decyzje  
o środowiskowych uwarunkowaniach administracji?” 
 
Pan Burmistrz: „Ja Panu nie powiem w tej chwili jak to dokładnie wygląda.” 
 
Pan Przewodniczący: „Dlatego pytam jako że do mnie jako do dyrektora wydziału 
architektury nie wpływał żaden taki wniosek ani informacja na temat, żeby tego typu firma na 
terenie naszego powiatu prosiła o wydanie decyzji o uwarunkowaniach środowiskowych. W 
zależności od tego, jaka jest moc tej siłowni wiatrowej musi być sporządzony raport 
oddziaływania na środowisko. Dlatego tutaj jest to inwestycja, o której wszyscy mieszkańcy 
mają prawo wiedzieć. Mają prawo uczestniczyć w procesie wydawania wszelkich decyzji. 
Dlatego może trzeba im to uświadomić. Być może oni mają jakąś inną metodologię i inną 
ścieżkę, żeby ominąć tą procedurę.” 
 
Pan Burmistrz: „Nie na pewno były ustalenia środowiskowe, natomiast proszę państwa, my 
tutaj Ameryki jakiejś nie odkrywamy. W tej chwili wiatrak został postawiony przez Panów 
Romanowskich w Gminie Bisztynek. Każdy wie, że pieniądze są z tego i dla gminy, 
natomiast siłą rzeczy Polska jako nasz kraj był  zmuszony do tego by szukać alternatywnych 
źródeł energii i między innymi wiatraki temu służą. My dopiero w tej dziedzinie raczkujemy  
i nam przy tym nie mogą przeszkodzić. Jeżeli Kiślenice postawiły 60 wiatraków to ja nie 
widzę, dlaczego na terenie naszej gminy lub gmin sąsiednich nie miałoby powstać chociażby 
20.” 
 
Pan Przewodniczący: „Czy są jakieś pytania w sprawie działalności Pana Burmistrza? 
Dziękuje Panie Burmistrzu.” 
 
 
Ad. 4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
1) planu pracy Rady Miejskiej, 
 
Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie planu 
pracy Rady Miejskiej, który stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/229/09 
w sprawie planu pracy Rady Miejskiej 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 

 
2)utworzenia obwodu głosowania w Oddziale Zewnętrznym w Kikitach Zakładu Karnego  
w Barczewie w wyborach do Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 7 czerwca 
2009 roku, 
 
Pan Przewodniczący odczytuje uzasadnienie do projektu uchwały o następującej treści: 
„Zgodnie  z  art.  42 ust. 2 ustawy  z dnia 23 stycznia 2004 r. Ordynacja  wyborcza  do  
Parlamentu  Europejskiego ( Dz. U. Nr 25, poz. 219 zm. z 2006 r. Nr 218, poz. 1592i z 2007 
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r. Nr 25, poz. 162 i Nr 112, poz. 766)  tworzy się obwody głosowania m.in. w zakładach 
karnych i aresztach śledczych. Do tworzenia tych obwodów stosuje się odpowiednio przepisy  
art. 30  ust. 1 - 3 ustawy z dnia  12 kwietnia 2001 r. Ordynacja wyborcza do Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczpospolitej Polskiej ( Dz. U. z 2007 r. Nr 190, poz. 
1360 zm. z 2008 r. Nr 171, poz. 1056). Art. 30 ust. 2 w/w ustawy stanowi, że tworzy się 
obwody głosowania dla wyborców przebywających w zakładach karnych i aresztach 
śledczych oraz w oddziałach zewnętrznych tych zakładów i aresztów. Nieutworzenie takiego 
obwodu jest możliwe wyłącznie w uzasadnionych przypadkach na wniosek dyrektora zakładu 
karnego lub aresztu. Dyrektor Zakładu Karnego w Barczewie nie wyraził zgody na 
nieutworzenie takiego obwodu, ponieważ przebywa tam 57 osadzonych mających czynne 
prawo wyborcze.” 

Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady odczytał powyżej wskazany projekt 
uchwały stanowiący załącznik nr 2 do protokołu.  
Po czym zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/230/09 
w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Oddziale Zewnętrznym w Kikitach 

Zakładu Karnego w Barczewie w wyborach do Parlamentu Europejskiego 
zarządzonych na dzień 7 czerwca 2009 roku 

stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 
 
 
3) uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach, 
Pan Przewodniczący odczytuje uzasadnienie do projektu uchwały o następującej treści: 
„Projekt statutu MOPS w Jezioranach uwzględnia realizację zadań nałożonych ustawą  
o pomocy osobom uprawnionym do alimentów. W projekcie statutu odstąpiono  
od ujmowania stanowisk pracy, które uwzględniał będzie Regulamin Organizacyjny MOPS  
w Jezioranach.” 
 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały stanowiący załącznik nr 3 do 
protokołu. 
Po czym zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/231/09 
w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach 
stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 

 
4) przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej (PAL) dla Gminy Jeziorany na lata 2009-
2013, 
Pan Przewodniczący odczytuje uzasadnienie do projektu uchwały: 

„PAL dla Gminy Jeziorany na lata 2009 - 2013 jest dokumentem programowym 
niezbędnym do realizacji projektów systemowych w ramach PO KL Priorytet VII Promocja 
Integracji Społecznej, Działanie 7.1. Rozwój  
i upowszechnianie aktywnej integracji, Poddziałanie 7.1.1. Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej. 
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Na poszczególne lata opracowywane będą ponadto szczegółowe podprogramy, zatwierdzane 
przez kierownika jednostki, spójne z założeniami PAL w ramach danych obszarów 
problemowych, które dzięki realizacji projektu zamierzamy rozwiązać, bądź zminimalizować. 
PAL oprócz kontraktu socjalnego jest jednym z narzędzi aktywizacji społecznej i zawodowej 
lokalnej społeczności. Instytucja Pośrednicząca, jaką jest Regionalny Ośrodek Polityki 
Społecznej w Olsztynie określił dla MOPS  
w Jezioranach wskaźniki realizacji projektu systemowego na rok 2009 tj.: 
 
- 23 kontrakty socjalne ze stałymi klientami Ośrodka, oraz  
 
- 11 osób objętych działaniami wynikającymi z PAL. 
 
Łącznie w 2009 r. zamierzamy objąć projektem systemowym 34 osoby. 
PAL jest dokumentem programowym i nie rodzi bezpośrednio skutków finansowych dla 
budżetu Gminy.” 
 
Po czym Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały stanowiący załącznik nr 4 do 
protokołu i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/232/09 
w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej (PAL) 

dla Gminy Jeziorany na lata 2009-2013, 
stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 

 
5) przyjęcia w 2009 r. wniosku o dofinansowanie projektu systemowego pod tytułem 
„Rozwój osobisty poprzez pracę u podstaw – wyjściem na prostą”  w ramach  Priorytetu  
VII Promocja Integracji Społecznej Programu Operacyjnego  Kapitał Ludzki 2007-
2013; Działanie  7.1.  „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”; Poddziałanie 
7.1.1. „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy 
społecznej”, 
Pan Przewodniczący odczytuje uzasadnienie do projektu uchwały: 
„Alokacja środków  w ramach projektu systemowego  PO KL dla MOPS w Jezioranach na 
rok 2009 została ustalona przez Instytucję Pośredniczącą – ROPS w Olsztynie w wysokości 
167.767 zł. , przy zachowaniu 11 % udziału środków własnych z budżetu Gminy tj. kwoty 
18.455 zł. , którą Ośrodek zamierza przeznaczyć na  wsparcie społeczne dla 34  beneficjentów 
ostatecznych w formie zasiłków  celowych w kwocie ogółem 15.855 zł i finansowania prac 
społecznie użytecznych dla dwóch osób przez okres 5 m-cy w kwocie ogółem 2.600 zł.  
34 beneficjentów/odbiorców ostatecznych projektu obejmuje: 
 -  23  osoby w ramach  kontaktów  socjalnych , 
 - 11  osób  w ramach  PAL  
finansowanych  i ze środków  z Europejskiego Funduszu Społecznego.” 
 
Następnie odczytuje projekt uchwały stanowiący załącznik nr 5 do protokołu. 
Po czym Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/233/09 
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w sprawie przyjęcia w 2009 r. wniosku o dofinansowanie projektu systemowego pod 
tytułem „Rozwój osobisty poprzez pracę u podstaw – wyjściem na prostą”  w ramach  

Priorytetu  VII Promocja Integracji Społecznej Programu Operacyjnego  Kapitał 
Ludzki 2007-2013; Działanie  7.1.  „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”; 

Poddziałanie 7.1.1. „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki 
pomocy społecznej”, 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 
 
6) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 
 
Pan Przewodniczący zapytał Pana Zastępcy Burmistrza „czy chciałby dwa słowa powiedzieć 
na temat powyższego projektu uchwały?” 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza powiedział, iż regulamin wynagradzania 
nauczycieli był szczegółowo omawiany na komisjach. Co roku spotykamy się ze związkami 
zawodowymi i ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego. W ramach spotkań był omawiany 
regulamin wynagradzania nauczycieli w oparciu o przepisy i wskaźniki. W ramach tych 
wskaźników i prawa doszliśmy do podpisania uzgodnień. Dziękuję” 
 
Pan Przewodniczący: „Dziękuję bardzo.” 
 
Radny Włodzimierz Suchocki: „Mam jedno pytanie.” 
 
Pan Przewodniczący: „Bardzo proszę” 
 
Radny Włodzimierz Suchocki: „Czy coś było poruszane w kwestii pracowników 
administracyjnych?” 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż pracownicy administracyjni  
nie podlegają pod kartę nauczyciela” 
 
Radny Włodzimierz Suchocki: „Tak wiem. Czyli ich płace zostają bez zmian?” 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza: „Tak.” 
 
Pan Przewodniczący zapytał, „czy w zeszłym roku nie mieliśmy problemów z terminem 
obowiązywania uchwały od 1 stycznia 2009?” 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza: „Tą kwestię konsultowaliśmy z Urzędem 
Wojewódzkim i taki zapis jest prawidłowy. Regulaminy wynagradzania nauczycieli  
są ustalane na 12 miesięcy od 1 stycznia do 31 grudnia.” 
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Po czym zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/234/09 
w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 
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7) uchwalenia „Regulaminu Amfiteatru Miejskiego w Jezioranach”, 
 
Pan Przewodniczący: „przyznam szczerze, że jak podpisywałam zaproszenia na sesję miałem 
wątpliwość dotyczącą tej uchwały. Być może te wątpliwości zostały rozwiązane na komisji, 
na której nie byłem, dlatego mam pytanie, czy amfiteatr nie jest przypisany żadnemu naszemu 
zakładowi, czy ktoś zarządza tym obiektem?” 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza: „Nikt.” 
 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do 
projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/235/09 
w sprawie uchwalenia „Regulaminu Amfiteatru Miejskiego w Jezioranach 

stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu 
 
8) ustalenia zasad korzystania ze stołówki Ośrodka Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 

 
Pan Przewodniczący odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, mianowicie:  

„wW oparciu o art. 21 ust. 1 pkt 2 i ust. 2 ustawy o finansach publicznych jednostka 
budżetowa nie otrzymuje dotacji z budżetu na pierwsze wyposażenie, co ją wyróżnia  
od zakładu budżetowego lub gospodarstwa pomocniczego (art. 24 ust. 5 i art. 26 ust. 5 ustawy 
o finansach publicznych). Intencją wprowadzonej uchwały było to, aby jednostka OSiR 
mogła otrzymać bezpośrednio środki pieniężne zgromadzone na rachunku dochodów 
własnych (zlikwidowany z dniem 29.12.2008 r.) istniejące w stołówce szkolnej prowadzonej 
przez Gimnazjum w Jezioranach. Środki te zostały zwrócone do budżetu gminy, następnie 
zostaną przekazane na nowy rachunek dochodów własnych prowadzony dla stołówki szkolnej 
w nowo utworzonej od 30.12.2008 r. jednostce OSiR (Dział 926 – Kultura Fizyczna i Sport 
pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji). Czynność ta następuje w oparciu o dokonanie 
zmiany w budżecie gminy. Wobec powyższego przedmiotowa uchwała nie powinna być 
podjęta. 
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/236/09 
w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówki  

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Jezioranach 
stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu 

 
9) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 2009-2012, 
 
Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 2009-2012. 
Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
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Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/237/09 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 2009-2012 

stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu 
 
10) wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznym w 2009 roku, 
 
Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznym w 2009 roku. 
Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/238/09 
w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw 

ekologicznym w 2009 roku, 
stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu 

 
 
11) udzielenia zgody na zawarcie porozumienia z Zarządem Województwa Warmińsko-
Mazurskiego w zakresie współdziałania przy inwestycjach w ciągach dróg 
wojewódzkich na terenie gminy Jeziorany w 2009 r., 
 
Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są 
uwagi do projektu. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/239/09 
w sprawie udzielenia zgody na zawarcie porozumienia z Zarządem Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w zakresie współdziałania przy inwestycjach w ciągach dróg 
wojewódzkich na terenie gminy Jeziorany w 2009 r., 

stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu 
 
 
12) udzielenia bonifikaty przy sprzedaży działki zabudowanej położonej w obrębie Derc 
Gmina Jeziorany, 
 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej: „Chcemy państwu bardzo 
podziękować w imieniu mieszkańców Derca a szczególnie młodzieży, bo nie dość, że 
zrobimy kaplicę w Dercu, to uzyskujemy też świetlicę. Także dwie rzeczy w jednym. Dlatego 
bardzo dziękujemy.” 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do 
projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/240/09 
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w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży działki zabudowanej położonej w 
obrębie Derc Gmina Jeziorany, 

stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu 
 
 
13) sprzedaży działek niezabudowanych położonych na terenie Miasta Jeziorany, 
 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/241/09 
w sprawie sprzedaży działek niezabudowanych położonych  

na terenie Miasta Jeziorany 
stanowiącą załącznik nr 13 do protokołu 

 
14) uchylenia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki 
organizacyjnej pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 
 
Pani Ewa Maculewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/242/09 
w sprawie uchylenia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia gminnej 

jednostki organizacyjnej pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach, 
stanowiącą załącznik nr 14 do protokołu 

 
15) zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych komisji rady, 

 
Pan Przewodniczący: „Jak wspominałem na wstępie w sprawie zmiany porządku obrad tak 
jak mówiłem na spotkaniu komisji oświaty i budżetu z przewodniczącym komisji statutowych 
chciałbym uczestniczyć w pracach komisji budżetu, dlatego też w uchwale z 2007 
podejmujemy zmianę w sprawie składu osobowego komisji.” 
 
Radny Zbigniew Czabrycki: „Panie Przewodniczący skąd decyzja o byciu członkiem komisji 
dopiero po dwóch latach funkcjonowania Rady w tej kadencji?” 
 
Pan Przewodniczący; „Liczyłem na to, że zmiana w statucie uwzględni to, że ja także mam 
prawo brać udział w komisjach Rady. Moim zadaniem nie jest tylko organizacja pracy rady, 
natomiast moim niezbywalnym obowiązkiem jako członka rady jest także praca w komisjach. 
Jak państwo wiecie uczestniczyłem w pracach komisji nie wszystkich, ale w części z głosem 
doradczym bez prawa głosu. Natomiast chcę mieć to prawo głosu w pracach komisji, aby mój 
głos także liczył się na komisjach i na sesji, dlatego, że jest to tylko i wyłącznie mój głos 
mniejszościowy na sesji, a nie na pracach komisji. Jeżeli pamiętacie państwo, poprzednie 
uchwalenie statutu w takim kształcie, że wyłącznie moim zadaniem jest to pozostałość 
uchwalenia statutu przez poprzednią radę. Liczyłem na to, że ta komisja statutowa to zmieni. 
Sądziłem, że pan przewodniczący komisji statutowej dokona zmiany i ja sam interpretowałem 

 



 13

to w ten sposób, że skoro moim zadaniem jedynym jest organizowanie pracy rady to jest to 
tylko mowa o moim zadaniu, natomiast niezbywalnym moim prawem jest prawo jako 
radnego uczestniczenia w komisjach. Zakaz ten tylko i wyłącznie obejmuje zakaz zasiadania 
w komisji rewizyjnej jako zwykłego radnego, jako przewodniczącego rady natomiast 
zinterpretowałem to w ten sposób, że nie ma zakazu żebym uczestniczył w komisjach. Jeżeli 
ta uchwała będzie sprzeczna z ustawą to przez wojewodę zostanie uchylona. Dlaczego 
dopiero po dwóch latach chcę uczestniczyć w pracach komisji? Kilkakrotnie spotkałem się z 
zarzutem, że jako radny mam za dużo do powiedzenia na komisji. Niektórzy wogóle nie 
chcieli słuchać mojego głosu, ja chcę mieć to prawo do wypowiadania swojej opinii nie tylko 
na sesji, ale również na komisji. Chyba, że państwo wolicie żebyśmy moje wątpliwości 
dotyczące uchwał rozpatrywali na sesji, to możecie państwo zdecydować o takim a nie innym 
sposobie głosowania nad dzisiejszą uchwałą. Dziękuje.” 
 
Radny Zbigniew Czabrycki: „W statucie było tylko napisane, że przewodniczący rady nie 
może być członkiem komisji rewizyjnej. Ponieważ znamy składy osobowe zarówno komisji 
oświaty i budżetu i wiemy, że obie komisje są siedmioosobowe. Jednak komisja oświaty ma 
zawsze mniejszą frekwencję z tego powodu, że Pani Joanna Włoch już od dłuższego czasu nie 
uczestniczy w pracach komisji. Pan Tadeusz Cichowski z racji tego, że wykonuje taką a nie 
inną pracę też jest rzadko. Pan Mirosław Półtorzycki też nie zawsze może być w sytuacji, 
kiedy życie i zdrowie ludzi jest ważniejsze. Myślę, że komisja oświaty ma mniej więcej tą 
samą rangę, co komisja budżetu, więc proponuje żeby Pan pomógł w obradach komisji 
oświaty.” 
 
Pan Przeodniczący: „Jak wiemy Pani Włoch wycofała rezygnację z funkcji radnej, więc 
narazie przypuszczam, że będzie uczestniczyła w pracach rady i to jest tym podyktowane. 
Zdecydowała o tym, aby być członkiem naszej Rady, natomiast ja wyraziłem wolę 
uczestniczenia w pracach komisji budżetowej i podtrzymuje ten wniosek. Mam rozumieć,  
że Pan warunkuje od mojej decyzji, to czy pan zagłosuje za tą uchwałą na tak żebym 
uczestniczył w pracach komisji.” 
 
Pan Czabrycki: „To znaczy ja zagłosuje tak jak mówi mi moje sumienie. Ja panie 
przewodniczący dałem tylko propozycję jako przewodniczący komisji i chciałbym, żeby pan 
uczestniczył jako członek komisji oświaty.” 
 
Pan Przewodniczący: „Bardziej znam się na sprawach budżetowych niż na sprawach oświaty, 
dlatego podtrzymuje swoje stanowisko dotyczące chęci uczestniczenia w pracach komisji 
budżetu. Dziękuje bardzo.” 
Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu Radnemu Stanisławowi Kaweckiemu – 
Przewodniczącemu Komisji Statutowej.  
 
Radny Stanisław Kawecki: „Ja, gdy pracowała komisja statutowa wszędzie zgłaszałem, że jak 
ktoś widzi zmiany w statucie to proszę się z tym do mnie zwracać. Powiem szczerze, że 
myślałem, iż takie uwagi ze strony radnych pojawią się. Jeden z członków komisji zarzucił 
mi, że to jest tylko kompetencja komisji, że my nie mieliśmy takich rzeczy robić.” 
 
Pan Przewodniczący:„Ale jakich rzeczy?” 
 
Radny Stanisław Kawecki: „No na przykład zwracać się do pracowników urzędu, jeśli mają 
jakieś zmiany do statutu, żeby je zgłaszali.” 
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Pan Przewodniczący: „Pracownicy?” 
 
Radny Stanisław Kawecki: „No na przykład ci, którzy ze statutem pracują, po za tym to są 
również obywatele naszej gminy. Zarzucano mi, że takich rzeczy nie należy robić nie mniej 
jednak robimy i zatem zaproponowałem zmiany w paragrafie 36 mówiącym o kompetencjach 
przewodniczącego, że jednym zadaniem jest przewodniczącego jest organizacja pracy rady. 
Wniosek radnego Cichowskiego, aby tego przepisu absolutnie nie rozszerzać został 
odrzucony. Wystarczy zerknąć do protokołu nr 3 z posiedzenia komisji i tam tak jest. To był 
głos radnego Cichowskiego. Ja zaproponowałem zapis i mam go akurat przy sobie, aby 
również kompetencją przewodniczącego było reprezentowanie rady na, zewnątrz co jest 
zgodne z opinią radców prawnych. Jednak propozycja została odrzucona na komisji. Zostało 
to również odrzucone na wspólnym posiedzeniu całej rady. W związku z tym przy składaniu 
wniosków komisja statutowa pewnych zmian w statucie nie zmieniła, także oczywiście nie 
ma nigdzie przepisu, który by zabraniał przewodniczącemu być członkiem którejkolwiek 
komisji.” 
 
Pan Przewodniczący: „Zabrania bycia członkiem komisji rewizyjnej, natomiast bycia 
członkiem innej komisji nie zabrania” 
 
Radny Stanisław Kawecki: „I to dotyczy przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego.  
Ja sądzę, że na drodze podjęcia dzisiejszej uchwały stała by uchwała wcześniejsza, która 
mówi o składzie ilościowym poszczególnych komisji, ustaliliśmy, że komisje są 
siedmioosobowe.” 
 
Pan Przewodniczący: „Podejmiemy uchwłę w tym samym trybie jak rozstrzygaliśmy skład 
komisji o Pana Tadeusza Cichowskiego.” 
 
Radny Stanisław Kawecki: „W uchwale w sprawie składów osobowych było zostawione 
miejsce dla radnego Tadeusza Cichiowskiego i dlatego zostały ustalone siedmioosobowe 
komisje i musielibyśmy zmienić na ośmioosobowe.” 
 
Pan przewodniczący: „To proponuję, jeżeli mogę, aby zmienić zapis tej uchwały o zmianie 
ilościowej składu komisji mogę prosić tę starą uchwałę. Formalnie została przygotowana 
uchwała zmiany osobowe członków komisji jest w porządku obrad będziemy tylko zmieniać 
treść uchwały. Czy jest jakaś przeszkoda Panie Kawecki w tym kształcie?” 
 
Radny Stanisław Kawecki: „To znaczy treść uchwały możemy zmienić dowolnie, jeżeli 
chcielibyśmy podjąć inną uchwałę.” 
 
Pan Przewodniczący: „Panie Kawecki za chwilę będziemy zmieniać budżet na rok 2009 
przed chwilą dostałem zmiany w budżecie, które będą wprowadzane tym samym trybem.” 
 
Radny Stanisław Kawecki: „Wycofuję się.” 
 
Pan Przewodniczący: „W związku z tym, że nie mamy prawidłowej treści projektu uchwały, 
mam propozycję do Pań i Panów radnych o przeniesienie tego punktu przed przyjęciem 
protokołu z XX sesji do czasu przygotowania dokładnej treści tej uchwały. Czy Państwo 
wyrażacie na to zgodę?” 
 
Radni wyrazili zgodę na przeniesienie punktu 17 do pkt 29. 
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16) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Radostowo”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/243/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Radostowo”, 

stanowiącą załącznik nr 15 do protokołu 
 
17) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Pierwągi”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/244/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Pierwągi”, 

stanowiącą załącznik nr 16 do protokołu 
 
18) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Olszewnik”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/245/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Olszewnik”, 

stanowiącą załącznik nr  17 do protokołu 
 
19) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Tłokowo”, 
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/246/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Tłokowo”, 

stanowiącą załącznik nr 18 do protokołu 
 
20) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/247/09 
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w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity”, 
stanowiącą załącznik nr 19 do protokołu 

 
21) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Potryty”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/248/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Potryty”, 

stanowiącą załącznik nr 20 do protokołu 
 
22) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Miejska Wieś”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/249/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Miejska Wieś”, 

stanowiącą załącznik nr 21 do protokołu 
 
23) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Krokowo”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/250/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Krokowo”, 

stanowiącą załącznik nr 22 do protokołu 
 
24) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kiersztanowo”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/251/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kiersztanowo”, 

stanowiącą załącznik nr 23 do protokołu 
 
25) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Zerbuń”, 
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

 



 17

podjęła uchwałę Nr XXI/252/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Zerbuń”, 

stanowiącą załącznik nr 24 do protokołu 
 
26) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Studnica”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/253/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Studnica”, 

stanowiącą załącznik nr 25 do protokołu 
 
27) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Franknowo”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/254/09 
w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Franknowo”, 

stanowiącą załącznik nr 26 do protokołu 
 
 
28) zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany w budżecie gminy na 2009 rok, 
które stanowią załącznik nr 27 do protokołu.  
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do projektu 
uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie  

podjęła uchwałę Nr XXI/255/09 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok 

stanowiącą załącznik nr 27 do protokołu 
 
 
29) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych komisji rady, 
Następnie powrócono do podjęcia uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie ustalenia 
składów osobowych komisji rady. 
Pan Przewodniczący odczytał zmieniona treść uchwały i zapytał czy są uwagi i pytania do 
projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 5 głosach „przeciw”, 6 glosach „za” i jednym głosie 
„wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXI/256/09 
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zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych komisji rady 
stanowiącą załącznik nr 28 do protokołu 

 
 
Ad. 5. Przyjęcie protokołu XX sesji. 
Protokół z XXI sesji udostępniony był do wglądu w dniu sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła protokół z XXI sesji Rady Miejskiej  
w Jezioranach. 
 
 Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Na interpelację Radnego Włodzimierza Suchockiego została udzielona odpowiedź przez Pana 
Władysława Daligę – Zastępcę Burmistrza w punkcie 4 „Interpelacje i wnioski radnych.” 
 
 Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania. 
Radny Stanisław Kawecki: „Specjalnie nie zabierałem głosu wcześniej. Zostały zakończone 
prace komisji statutowej. W zasadzie w tej chwili kończy się te prace techniczne, zmiana 
numeracji paragrafów, sądzę, że na następnej sesji będzie można wprowadzić zmiany w 
statucie. Jeśli ktoś będzie miał jakieś zmiany, to są one jeszcze możliwe, jest to uważam 
ostatni dzwonek.” 
 
Pan Przewodniczący: „Ja mam taką propozycję panie przewodniczący, w z związku z tym, że 
pan zadeklarował, że jest już kształt projektu statutu po tych zmianach, są numeracje i tak 
dalej to na następnej sesji, którą na pewno będziemy mieć w połowie lub pod koniec kwietnia 
uchwalimy statut. Prośba do pozostałych radnych, aby do tego czasu wnosili jeszcze do Pana 
Przewodniczącego Komisji Statutowej własne propozycje. Zresztą propozycje zmian były 
omawiane na komisji, ale gdyby komuś się coś jeszcze przypomniało, to można jeszcze 
zgłaszać zmiany. Przy okazji skorzystam z sytuacji, która ostatnio miała miejsce przy 
zapraszaniu państwa na sesje i problemy z wydrukowaniem części materiałów. W związku  
z tym propozycję żeby wprowadzić taką możliwość, że w szczególnie wyjątkowych 
sytuacjach będzie można przekazać materiały sesyjne w formie elektronicznej.” 
 
Pan Stanisław Kawecki: „Tam jest ogólny zapis żeby te materiały dostarczać i nie jest 
sprecyzowane, w jakiej formie można je przekazać czy w formie papierowej czy 
elektronicznej.” 
 
Pan Przewodniczący: „ Fakt trzeba by to było sprecyzować.” 
 
Na tym dyskusję zakończono. 

 
 
W związku z tym, że porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Jezioranach został 

wyczerpany Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady XXI sesji 
dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
        Protokołowała                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
    Anna Gleszczyńska                                                             Leszek Boczkowski 
 

 


